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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

DE TORROELLA DE MONTGRÍ 
 

  
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ: 
 
Núm.: 5/2012 
Caràcter: ordinària 
Data: 3 de maig de 2012 
Convocatòria: primera 
Horari: de les 8 i 5 minuts del vespre fins a 2/4 i 5 minuts de 10 del vespre 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Jordi Cordon i Pulido, alcalde (CiU) 
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’alcalde (CiU) 
Sra. Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’alcalde (L'EST) 
Sr. Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’alcalde (PP) 
Sr. Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’alcalde (CiU) 
Sr. Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’alcalde (L'EST) 
Sra. Núria Bosch i Gelmà, regidora (CiU) 
Sr. Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor (CiU) 
Sra. Sandra Pibernat i Busquets, regidora (L'EST) 
Sr. Josep Maria Rufí i Pagès, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Dolors Bassa i Coll, regidora (Esquerra-AM)  
Sr. Marc Calvet i Martí, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Laia Coll i Aguilera, regidora (Esquerra-AM) 
Sr. Lluís Coll i Torrent, regidor (UPM-PM) 
Sra. Caterina Matas i Mercader, regidora (UPM-PM) 
Sr. Narcís Noguer i Daurell, regidor (UPM-PM) 
Sr. Gregori Sarquella i Subirós, regidor (COET) 
Sr. Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari  
 
Comprovat que el quòrum dels assistents compleix allò que estableix l’article 98.c) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessió, declarada pública, per tractar els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia de la convocatòria: 
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A) PART RESOLUTIVA:  
 
1.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió núm. 4/2012, de 12 d’abril. 
 
2.- Nomenament del Sr. Josep Rovira i Jofre com a responsable del registre civil del jutjat de pau 
de Torroella de Montgrí, i nomenament de la Sra. María Carmen Nova i Flores com a 
responsable suplent, amb efectes d’1 de maig de 2012. Exp. 436/12 (Secretaria). 
 
3.- Dació de compte del Decret de l’Alcaldia núm. 897/2012, de 24 d’abril, pel qual es 
modifica el Decret de l’Alcaldia núm. 1817/2011, de 14 de juny, de delegació de competències 
de l’Alcaldia als regidors. Exp. 603/11 (Secretaria). 
 
4.- Dació de compte del Decret de l’Alcaldia núm. 897/2012, de 24 d’abril, pel qual es 
modifica el Decret de l’Alcaldia núm. 1817/2011, de 14 de juny, de delegació de competències 
de l’alcaldia als regidors. Exp. 603/11 (Secretaria). 
 
5.- Dació de compte del Decret de l’Alcaldia núm. 577/2012, de 14 de març, pel qual 
s’acomiada el Sr. X. C. M. Exp. 824/11 (Secretaria). 
 
6.- Dació de compte de la sentència núm. 45/2012, de 28 de febrer, del jutjat contenciós 
administratiu núm. 2 de Girona, per la qual s’estima el recurs contenciós administratiu 
interposat per Envases Plásticos del Ter SA, contra l’acord del ple del 3 d’agost de 2006, pel 
qual es va desestimar el recurs de reposició interposat contra l’acord del Ple del 18 d’abril de 
2006, d’aprovació definitiva del compte de liquidació provisional de les quotes urbanístiques de 
les obres del projecte d’urbanització del sector industrial, polígons II i III, i de les liquidacions 
girades en concepte del 15% de les quotes urbanístiques de les obres esmentades. Exp. 
1361/06 (Secretaria). 
 
7.- Aprovació de la modificació núm. 2 de la plantilla de personal i de la relació de llocs de 
treball de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí per a l’any 2012, per a la creació de quatre 
places d’agents cívics. Exp. 1/12 (Secretaria). 
 
8.- Suspensió de tramitacions i de llicències en l’àmbit del PE03 “Torre Moratxa”. Exp.372/12 
(Secretaria). 
 
9.- Assumptes urgents. 
 
B) PART DE CONTROL: 
 
10.- Dació de compte dels decrets de l’alcaldia i de les regidories delegades del núm. 606 al 
núm. 820, corresponents al període comprès entre el 16 de març de 2012 i el 13 d’abril de 
2012. 
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11.- Precs i preguntes. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
El Sr. Alcalde obre la sessió i dóna la benvinguda al nou secretari de la Corporació, qui li 
agraieix. Tot seguit procedeix a entrar en el primer punt de l’ordre del dia. 
 
A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 4/2012, DE 12 D’ABRIL. 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
l’alcalde pregunta si algun membre de la Corporació ha de formular alguna observació a l’acta 
de la sessió que s’ha distribuït amb la convocatòria. El Sr. Sarquella diu que es tracta d’una 
transcripció no fidel. Afirma que cal comprar un transcriptor. Si no, ell ja està disposat a 
presentar 3 pressupostos. 
 
Sotmesa a votació l’acta de la sessió núm. 4/2012, de 12 d’abril, és aprovada per unanimitat. 
 
 
2. NOMENAMENT DEL SR. JOSEP ROVIRA I JOFRE COM A RESPONSABLE DEL REGISTRE 
CIVIL DEL JUTJAT DE PAU DE TORROELLA DE MONTGRÍ, I NOMENAMENT DE LA SRA. 
MARÍA CARMEN NOVA I FLORES COM A RESPONSABLE SUPLENT, AMB EFECTES D’1 DE 
MAIG DE 2012. EXP. 436/12 (SECRETARIA). 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 27 d’abril de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
«Atès que s’està tramitant nomenament provisional del Sr. Josep Rovira i Jofre per ocupar el lloc 
de treball de Secretaria de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, per part de la Direcció General 
d’Administració Local, amb efectes d’1 de maig de 2012. 
 
Atès que el senyor Josep Rovira i Jofre, pel seu lloc de treball i per la seva experiència, és la 
persona idònia per fer-se càrrec també de la Secretaria del Registre Civil del Jutjat de Pau de 
Torroella de Montgrí. 
 
Atès que és necessari nomenar també un responsable suplent per als casos de vacant, 
absència o malaltia. 
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Atès que la senyora María Carmen Nova i Flores, tècnica d’administració general de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, és la persona idònia per ser la responsable suplent del 
Registre Civil del Jutjat de Pau de Torroella de Montgrí. 
 
Vist el que disposen l’article 50.3 de la Llei 38/1988, de 28 de desembre, de demarcació i 
planta judicial; la disposició transitòria tercera del Reial decret 257/1993, de 19 de febrer, pel 
qual es regulen les agrupacions de secretaries de jutjats de pau, i la disposició addicional del 
Decret 75/1997, de 18 de març, pel qual es regula el procediment de creació i modificació de 
les agrupacions de secretaries de jutjats de pau a Catalunya. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Nomenar el senyor Josep Rovira i Jofre responsable del Registre Civil del Jutjat de Pau de 
Torroella de Montgrí, amb efectes d’1 de maig de 2012. 
 
2n. Nomenar la senyora María Carmen Nova i Flores responsable suplent del Registre Civil del 
Jutjat de Pau de Torroella de Montgrí, amb efectes d’1 de maig de 2012. 
 
3r. Trametre un certificat d’aquest acord, juntament amb la resta de documentació necessària, 
al Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, per a l’aprovació dels nomenaments 
per la consellera». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Rufí també dóna la benvinguda al nou secretari de la Corporació, qui li 
agraieix. El Sr. Rufí s’ofereix per a què el nou secretari pugui tenir un coneixement històric dels 
temes municipals. 
 
No hi ha més intervencions, per la qual cosa el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per 
unanimitat. 
 
 
3. DACIÓ DE COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 897/2012, DE 24 D’ABRIL, PEL 
QUAL ES MODIFICA EL DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 1817/2011, DE 14 DE JUNY, DE 
DELEGACIÓ DE COMPETÈNCIES DE L’ALCALDIA ALS REGIDORS. EXP. 603/11 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari dóna compte del Decret de l’Alcaldia núm. 897/2012, de 
24 d’abril, pel qual es modifica el Decret de l’Alcaldia núm. 1817/2011, de 14 de juny, de 
delegació de competències de l’Alcaldia als regidors. 
 
El Decret revoca la delegació efectuada al Sr. Francesc Puig i Bagué, membre de la Junta de 
Govern Local i quart tinent d’alcalde de la Corporació, per a la direcció i gestió de l’Espai Ter, 
competència que serà exercida per l’Alcaldia. 
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El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
El Sr. Sarquella afirma que rectificar és de savis. El Sr. Coll exposa que això és un canvi de 
direcció política i que UPM vol col·laborar en la gestió de l’Espai Ter. Considera que caldria que 
funcionés com Can Quintana. Així caldria una comissió amb gent tècnica i entitats, amb 
iniciativa privada i pública. Creu que caldria enriquir el valor de la comissió per millorar-ne la 
gestió. 
 
El Sr. Rufí felicita el Sr. Alcalde perquè rectificar és de savis. Exposa que, a l’aprovar el cartipàs, 
ja va indicar que el regidor de promoció econòmica no havia de portar l’Espai Ter. Afirma que el 
Sr. Alcalde els ha atès, tot i que tard. 
 
El Sr. Rufí també fa avinent que l’equipament s’havia fet en dues fases i s’havien pagat 4 
milions d’euros amb Feder, Generalitat i Diputació de Girona. Afirma que ara queda una petita 
part a executar. Considera que, en funció del que faci l’Equip de govern en aquests 4 anys, serà 
un auditori de nivell o un espai per a les entitats del municipi. Diu que estem en un punt crucial: 
auditori o espai polivalent. La seva opció és teatre, música clàssica, festes i sopars. Exposa que 
donarà suport a l’Equip de govern si el porten cap a aquí. Creu que hi ha d’haver una gestió a 
part de l’Ajuntament, concretament caldria un organisme autònom. 
 
Finalment, el Sr. Rufí afirma que el Grup d’ERC ha presentat una esmena als Pressupostos 
generals de l’Estat per a 2012, sol·licitant 500.000 euros per a l’Espai Ter. Exposa que li’n farà 
arribar una còpia. 
 
El Sr. Alcalde li demana al Sr. Rufí que no falti al respecte a un regidor. Afirma que se li havia 
encomanat una feina i l’ha feta molt bé. També fa avinent que no hipotecaran el poble per 
l’obsessió d’acabar l’Espai Ter i que aquest espai demana activitats i les faran. Considera que es 
gestionarà mitjançant un organisme autònom a partir de comissions amb entitats del poble i 
amb participació privada. Exposa que no perilla cap de les activitats organitzades per les entitats 
del poble i que no es creen ni existeixen conflictes. Fa avinent que col·laboraran amb les 
entitats per dinamitzar el poble. També vol deixar constància que tot l’Equip de govern creu en 
aquest espai i agraeix l’esmena d’ERC als Pressupostos. Tot i així, constata que ells també 
n’han presentat i que ja té visites programades. Afirma que viatjarà on faci falta per buscar 
subvencions per a l’Espai Ter i per a altres actuacions. 
 
El Sr. Rufí li demana que no faci crítiques personals, sinó cap al Grup d’Esquerra. Afirma que el 
que compta són els fets: al Pressupost de 2012 s’ha passat de 80.000 euros per a l’Espai Ter 
a 15.000 euros. S’han pressupostat 50.000 euros per a un camió i 54.000 euros per al 
projecte de l’escola bressol. Considera que, per acabar l’Espai Ter, calen noves subvencions per 
cobrir 300.000 – 400.000 euros en 4 anys. Creu que ha de ser un espai polivalent. També 
considera que no hi hauria d’haver recursos privats d’entitats per a no hipotecar-nos. 
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El Sr. Alcalde conclou que sempre rebrà crítiques de la gestió econòmica i de l’Espai Ter. Afirma 
que la posició del Sr. Rufí el dirigeix pel bon camí. 
 
4. DACIÓ DE COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 577/2012, DE 14 DE MARÇ, PEL 
QUAL S’ACOMIADA EL SR. X. C. M. EXP. 824/11 (SECRETARIA). 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari dóna compte del Decret de l’Alcaldia núm. 577/2012, de 
14 de març, pel qual s’acomiada el Sr. X. C. M. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
5. DACIÓ DE COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 45/2012, DE 28 DE FEBRER, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA, PER LA QUAL S’ESTIMA EL RECURS 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU INTERPOSAT PER ENVASES PLÁSTICOS DEL TER SA 
CONTRA L’ACORD DEL PLE DEL 3 D’AGOST DE 2006, PEL QUAL ES VA DESESTIMAR EL 
RECURS DE REPOSICIÓ INTERPOSAT CONTRA L’ACORD DEL PLE DEL 18 D’ABRIL DE 
2006, D’APROVACIÓ DEFINITIVA DEL COMPTE DE LIQUIDACIÓ PROVISIONAL DE LES 
QUOTES URBANÍSTIQUES DE LES OBRES DEL PROJECTE D’URBANITZACIÓ DEL SECTOR 
INDUSTRIAL, POLÍGONS II I III, I DE LES LIQUIDACIONS GIRADES EN CONCEPTE DEL 15% 
DE LES QUOTES URBANÍSTIQUES DE LES OBRES ESMENTADES. EXP. 1361/06 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari dóna compte de la Sentència núm. 45/2012, de 28 de 
febrer, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona, per la qual s’estima el recurs 
contenciós administratiu interposat per Envases Plásticos del Ter, SA contra l’acord del Ple de 3 
d’agost de 2006, pel qual es va desestimar el recurs de reposició interposat contra l’acord del 
Ple de 18 d’abril de 2006, d’aprovació definitiva del compte de liquidació provisional de les 
quotes urbanístiques de les obres del projecte d’urbanització del sector industrial, polígons II i III, 
i de les liquidacions girades en concepte del 15% de les quotes urbanístiques de les obres 
esmentades. 
 
La sentència anul·la en part els acords recorreguts per no ser conformes a dret, i, en 
conseqüència, exclou del compte de liquidació de les quotes urbanístiques per a l’execució de 
les obres del projecte d’urbanització del sector industrial, polígons II i III, el cost de la línia 
soterrada 18/30 Kv 240 mm2 d’alimentació del transformador 110/25 Kv de la SE de Bellcaire 
fins a un nou centre de recepció que s’instal·laria a la zona de les Escoles, així com de la 
calçada del vial sud o carretera dels Horts. També anul·la la liquidació aprovada per al 
pagament anticipat del 15% de les quotes urbanístiques per a l’execució de les obres 
esmentades. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
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6. APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ NÚM. 2 DE LA PLANTILLA DE PERSONAL I DE LA 
RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ PER A 
L’ANY 2012, PER A LA CREACIÓ DE QUATRE PLACES D’AGENTS CÍVICS. EXP. 1/12 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 27 d’abril de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
«Atès l’informe de la tècnica d’administració general, de 26 d’abril de 2012, que es transcriu a 
continuació: 
 
“Modificació núm. 2 de la plantilla de personal i de la relació de llocs de treball. Creació de 
quatre places d’agents cívics dins de la plantilla del personal funcionari i modificació de la 
relació de llocs de treball. Declaració d’aquestes places com a serveis prioritaris. 
 
Antecedents, fets i consideracions 
1.- El Cap del servei de la Policia Local, per informe de 26 d’abril de 2012, proposa proveir les 
dues places d’agents cívics vacants a la plantilla municipal durant la temporada d’estiu – del 
mes de juny al mes de setembre- i crear quatre places més d’agents cívics, per tal de reforçar 
aquest servei de temporada.  
 
2.- La creació de quatre places d’agents cívics suposa la modificació de la plantilla de personal, 
així com de la relació de llocs de treball atès que s’han de crear les places corresponents i els 
llocs de treball. D’altra banda, també cal adaptar la relació de llocs de treball pel què fa a les 
característiques dels llocs de treball d’agent cívic existents. 
  
3.- La plantilla de personal ha d’estar constituïda d’acord amb el que disposa el Reglament de 
Personal al servei de l’Administració Local. Aquesta plantilla s’ha d’aprovar conjuntament amb el 
pressupost general de l’entitat, anualment. Igualment, el reglament requereix la seva publicació. 
Això no obstant, la plantilla pot ser modificada durant l’any de la seva vigència, per respondre, 
com és el cas que ens ocupa, a una ampliació del servei. En el cas de modificació de la 
plantilla de personal, no es requereix la seva publicació íntegra, sinó únicament la de l’abast 
concret de la modificació.  
 
4.- La plantilla de personal de les entitats locals ha d’estar integrada per la relació detallada per 
cossos, escales, subescales, classes i categories de les places en què s’integren els funcionaris, 
el personal laboral i el personal eventual, agrupades indicant la seva denominació, el nombre 
de places que les constitueixen, el nombre de les que es trobin vacants i el grup a què 
pertanyen, d’acord amb la titulació exigida per al seu ingrés. 
 
5.- La modificació de la relació de llocs de treball implica incloure-hi les noves places creades i 
l’adequació de les ja existents, amb les següents dades:  
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a) la denominació del lloc i el seu enquadrament orgànic. 
b) les característiques essencials del lloc, incloent, si s’escau, les funcions específiques 

atribuïdes. 
c) Els requisits exigits per ocupar el lloc de treball. 
d) El complement de destinació, el nivell orgànic i el complement específic assignat per 

cada plaça. 
e) La forma de provisió del lloc. 

 
6.- No caldrà la modificació del pressupost amb increment de partides, ja que la despesa per 
dur a terme aquestes actuacions es pot compensar amb les consignacions destinades a llocs 
vacants que no es pretenen proveir en l’exercici. Segons l’informe del Cap del servei de la 
Policia Local, de 26 d’abril de 2012, enlloc de proveir les dues places d’agent cívic existents a 
la plantilla durant tot l’any, resulta més adient proveir sis places d’agents cívic durant quatre 
mesos. 
 
7.- En virtut del Reial decret llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 
pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, durant l’any 2012 
només es pot contractar personal temporal, nomenar personal estatutari temporal o funcionaris 
interins en casos excepcionals i per cobrir necessitats urgents i inajornables que s’han de 
restringir als sectors, funcions i categories professionals que es considerin prioritaris o que 
afectin el funcionament dels serveis públics essencials. Per acord del Ple, de 2 de febrer de 
2012, es va declarar com a prioritari, entre d’altres, el nomenament de dues places d’agents 
de mobilitat. 
 
Fonaments de dret 
1.- Article 74 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut bàsic de l’empleat públic, pel que fa 
a l’organització dels llocs de treball de les administracions públiques. 
2.- Articles 26, 27 i 28.2 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, aprovat 
pel Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel que fa a la modificació de la plantilla de personal i la 
seva tramitació administrativa. 
3.- Articles 29, 30 de l’esmentat Reglament, pel que fa al contingut de la relació de llocs de 
treball. 
4.- Article 2 del Reial decret llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 
pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, en quant a la 
excepcionalitat de la contractació de personal temporal i el nomenament de funcionaris interins 
durant l’exercici 2012. 
5.- Article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, 
segons el qual correspon al Ple l’aprovació de la plantilla de personal  i de la relació de llocs de 
treball i la fixació de la quantia de les retribucions complementàries fixes i periòdiques dels 
funcionaris i el número i règim del personal eventual. 
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Conclusió 
1.- Cal procedir a les següents modificacions de la plantilla de personal, que quedarà tal com 
es mostra: 

 
A) PERSONAL FUNCIONARI 

> Creació de 4 places d’agent cívic, quedant la plantilla de la següent manera: 

3. ADMINISTRACIÓ ESPECIAL 

 3.2 SERVEIS ESPECIALS 

 3.2.2 COMESES ESPECIALS 

  Categoria Places Subgrup Vacants A Extingir Nova Creació 
 Agent cívic 6 C2 6 0  6 
  
2.- Cal procedir a la modificació de la relació de llocs de treball del personal funcionari de 
l’Ajuntament, amb les següents característiques:  
 

N.C.   Denom. Plaça        Àrea           Provisió       Subgrup    Tít. Específica   Grau Destí    C. Específic      Form. Esp    Observacions 

77       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

78       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

79       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

80       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

81       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

82       AGENT CÍVIC     POLICIA LOCAL    CONCURS        C2                                     11          1.108,43                               4 mesos 

 
3.- Cal declarar els següents sectors, funcions i categories professionals com a prioritaris o que 
afecten el funcionament dels serveis públics essencials: 
 

- Àrea de la Policia Local i Seguretat Ciutadana: quatre agents cívics. 
 
4.- La modificació de la plantilla i la relació de llocs de treball ha de complir amb els següents 
requisits, previs a l’aprovació per part del Ple: 
 

- Notificació de la modificació de plantilla a la Junta de Personal”. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Declarar els següents sectors, funcions i categories professionals com a prioritaris o que 
afecten el funcionament dels serveis públics essencials: 
 

- Àrea de la Policia Local i Seguretat Ciutadana: quatre agents cívics. 
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2n. Aprovar la modificació núm. 2 de la plantilla de personal i de la relació de llocs de treball de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí per a l’any 2012, per a la creació de quatre places 
d’agents cívics. 
 
3r. Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella demana que es facin proves com toca i que sigui gent del 
municipi. Sap que hi ha gent disponible. 
 
El Sr. Coll considera que està molt bé per a què la gent tingui feina. Demana al Sr. Navarrete 
quines seran les tasques dels agents cívics i com aniran equipats. Al Sr. Dalmau li demana 
quines proves hauran de passar per accedir-hi, si poden ser laborals en lloc de funcionaris i si, 
essent de juny a setembre, hi haurà temps per seleccionar-los. 
 
El Sr. Rufí demana al Sr. Navarrete quina serà la seva distribució al municipi. També fa avinent 
que crear 4 llocs de treball per a funcionaris, en aquests moments, és una imprudència. 
 
El Sr. Alcalde exposa que no suposa una despesa addicional al Pressupost d’enguany, donat 
que hi havia 2 agents cívics per a 12 mesos i ara n’hi haurà 6 per a 4 mesos. 
 
El Sr. Navarrete afirma que les tasques dels agents cívics seran les de control de la platja i de la 
plana, a tot el municipi. Portaran un uniforme diferent de la Policia local, però disposaran de 
“walkis” per avisar la Policia. Afirma que on més n’hi haurà serà a l’Estartit pel fet que hi ha més 
turisme, mentre que a Torroella hi estaran en moments puntuals. Exposa que aquests agents 
hauran de conèixer les ordenances municipals. 
 
El Sr. Dalmau exposa que les proves seran com les que es fan amb altres ajuntaments: 
comprovar com actuarien davant les incidències que es puguin trobar amb aquesta feina. Afirma 
que la plantilla de la Policia local són funcionaris i aquests també. Comenta que no 
s’incrementarà la consignació pressupostària amb aquestes contractacions. També fa avinent 
que, d’aquí unes setmanes, es jubila un agent, fet que també suposarà un estalvi per a 
l’Ajuntament. Alhora comenta que, donat que al Pressupost 2012 es va reduir la consignació 
per a hores extres de la Policia local, aquests agents cívics els serviran de suport.  
 
El Sr. Alcalde afirma que s’agafarà gent del poble i que estigui a l’atur. 
 
El Sr. Coll demana quina formació acadèmica es demanarà. El Sr. Dalmau afirma que el graduat 
escolar. 
 
El Sr. Sarquella demana com es desplaçaran aquests agents, a la qual cosa el Sr. Alcalde 
respon que ja s’anirà perfilant. 
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El Sr. Rufí demana si estaran finançats pels plans d’ocupació. El Sr. Dalmau diu que no i que 
els actuals estan fent feines amb la Brigada municipal. El Sr. Rufí també demana si es cobrirà la 
baixa de l’agent de policia, a la qual cosa el Sr. Dalmau respon que, de moment, no. El Sr. Rufí 
demana que es miri bé on són més necessaris els sis agents cívics. El Sr. Rufí comenta al Sr. 
Alcalde que no es pot garantir que tots els seleccionats siguin del municipi. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
de tots els regidors/es, llevat de l’abstenció dels 4 regidors/es del Grup d’Esquerra-AM). 
 
 
7. SUSPENSIÓ DE TRAMITACIONS I DE LLICÈNCIES EN L’ÀMBIT DEL PEO3 “TORRE 
MORATXA”. EXP. 372/12 (SECRETARIA). 
 
A petició del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori 
de 27 d’abril de 2012, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que el Ple, en la sessió ordinària de 12 d’abril de 2012, va aprovar inicialment la 
modificació puntual del PGOU en el sector Torre Moratxa. 
 
Atès que l’article 73.2 del Text refós de la Llei d'urbanisme, aprovat pel Decret legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost, estableix que l’aprovació inicial dels instruments de planejament 
urbanístic obliga l’administració competent a acordar la suspensió de la tramitació de plans 
urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió urbanística i d’urbanització, com també la 
suspensió de l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, reforma, 
rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos 
concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, en 
els àmbits en què les noves determinacions comportin una modificació del règim urbanístic. 
 
Vist l’informe de l’arquitecte municipal de 20 d’abril de 2012. 
 
Vist l’informe de Secretaria de 26 d’abril de 2012, sobre la normativa aplicable i el procediment 
a seguir. 
 
Vist el que disposen els articles 73 i 74 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 
legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, i 101 a 104 del Reglament de la Llei d’urbanisme, aprovat pel 
Decret 305/2006, de 18 de juliol. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Suspendre, per un termini màxim de dos anys, la tramitació de plans urbanístics derivats 
concrets, així com l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, reforma, 
rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos 
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concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, en 
l’àmbit del PEO 3 Torre Moratxa. 
 
2n. Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província». 
  
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella no veu bé que siguin dos anys i que caldria que el termini fos 
superior, per la qual cosa afirma que el seu grup s’abstindrà. 
 
La Sra. Matas afirma que, d’acord amb els estudis fets, cal un projecte de reparcel.lació, que és 
el que motiva la suspensió. Exposa que el seu grup hi votarà a favor per ser coherent. Alhora fa 
avinent que la suspensió perjudica drets de particulars, per la qual cosa demana que s’agilitzi la 
tramitació. 
 
El Sr. Rufí diu que es tracta d’un tema derivat del Ple passat, per la qual cosa s’abstindran. 
Afirma que es resol un tema sobre el paper però no in situ. Continua pensant que una despesa 
de 4-5 milions d’euros no són assumibles, per la qual cosa s’estan lesionant interessos privats. 
 
La Sra. Bartomeus li comunica al Sr. Sarquella que la suspensió de 2 anys és la màxima que es 
permet per llei. A la Sra. Matas li comenta que agilitzaran els tràmits però que depenen d’altres 
Administracions. Al Sr. Rufí li respon que hi ha un problema i l’afrontaran perquè volen evitar el 
risc. Alhora afirma que també hi buscaran finançament. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
de tots els regidors/es, llevat de l’abstenció dels 4 regidors/es del Grup d’Esquerra-AM). 
 
 
8. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
9. DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 606 AL NÚM. 820, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 DE 
MARÇ DE 2012 I EL 13 D’ABRIL DE 2012 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals (ROF), el Sr. Alcalde exposa als membres del Ple que han tingut a la seva 
disposició les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories delegades 
núm. 606 al núm. 820, corresponents al període comprès entre el 16 de març de 2012 i el 13 
d’abril de 2012, per tal que els regidors coneguin el desenvolupament de l’administració 
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municipal als efectes del control i fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 22.2 
a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
 
Ningú objecta res i el Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
10. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Sarquella, qui, primerament, dóna el pèsam al Sr. Aladid, 
qui li agraieix. Seguidament exposa que en el seu primer Ple ja va fer avinent l’existència 
d’irregularitats detectades a partir de l’informe Brubaker, mentre que el Sr. Alcalde li va indicar 
que això no tocava. Des de l’aleshores ha anat preguntant i instant l’actuació municipal, trobant 
passivitat per part de l’Equip de Govern. Considera que, a partir de l’informe Brubaker elaborat 
per l’exgerent Sr. Baulida, caldria haver actuat legalment i obrir quatre expedients informatius a 
les quatre persones implicades, al marge d’enviar la informació a la Fiscalia, mitjançant la qual 
s’ha obert un procediment judicial penal per indicis de delicte.  
 
Afirma que, en base a l’article 72 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, del règim jurídic de 
les administracions públiques i del procediment administratiu comú, a l’article 55 de la Llei 
16/1991, de 10 de juliol, de les policies locals de Catalunya, i a l’article 29 del Decret 
243/1995, de 27 de juny, pel qual s'aprova el Reglament de règim disciplinari de la funció 
pública de l'Administració de la. Generalitat de Catalunya, s’adoptin mesures cautelars contra 
aquestes quatre persones per garantir el normal desenvolupament dels serveis públics. 
 
Considera que, amb altres expedients, s’han creat precedents. Així, sí que es van adoptar 
mesures cautelars en el procediment administratiu contra els agents de la Policia Local núms. 
1024 i 1029, i per unes acusacions menys greus. 
 
Per tot això sol.licita que, d’acord amb l’article 55.1 de la Llei 16/1991, de 10 de juliol, de les 
policies locals de Catalunya i a l’article 29.3 del Decret 243/1995, de 27 de juny, pel qual 
s'aprova el Reglament de règim disciplinari de la funció pública de l'Administració de la 
Generalitat de Catalunya, se suspenguin de funcions els policies locals Sr. Vicenç Montero i Sr. 
Ferran Monroy, a més a més d’instal.lar un SIP (sistema d’informació policial) a la seu de la 
Policia Local i un sistema de fitxatge dactilar. Alhora, en base al citat article 29.3, demana la 
suspensió de funcions per la Sr. Lluís Pagès i la Sra. Maria Batlle. Recalca que sí que es poden 
iniciar les mesures cautelars contra aquestes persones. També demana una relació dels casos 
contra l’Ajuntament duts a la Fiscalia i una relació setmanal fins a finals de mandat. 
 
Seguidament el Sr. Sarquella demana a la Sra. Sílvia Comas com està l’EMD de l’Estartit, com 
està el Pla d’arbrat de l’Estartit, què fa per a la Llar dels jubilats respecte el seu personal, 
quantes places d’aparcament s’han incrementat a l’Estartit i qui va fer l’aplanament de la platja 
de l’Estartit i quin cost ha tingut. Afirma que, després de les primeres pluges, ja està en mal 
estat. 
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A continuació el Sr. Sarquella li comenta al Sr. Navarrete que en el Ple passat ja va parlar de 
com estava el tema de les caravanes als espais rurals de la plana, i sap que ja s’han fet 
actuacions. Considera que cal legalitzar aquesta activitat perquè donaria feina a gent del poble i 
incrementaria ingressos a l’Ajuntament. Demana quines mesures es prendran contra els que 
tenen caravanes. Al Sr. Alcalde li comunica que els veïns i l’oposició s’han hagut d’assabentar 
pels mitjans de comunicació de la nova sortida de l’aparcament de la Plaça del Lledoner. Als 
veïns del carrer Enric Morera no se’ls va comunicar que, durant dos matins, l’accés al carrer de 
l’aparcament estaria tancat. Afirma cal prendre nota de la participació ciutadana. Al mateix 
temps felicita l’Equip de govern perquè estudia la petició dels veïns d’instal.lar badens de 
reducció de velocitat. 
 
El Sr. Sarquella exposa a la Sra. Bosch que les parades artesanals de la Fira de la Mediterrània 
ocupaven, a vegades, més de mig carrer, dificultant el pas de la gent i obstaculitzant la visió de 
comerços. Li demana que es faci bé perquè també hi havia, a la rua de l’Estartit, algun 
component del grup de música anava ebri, donant molt mala imatge. Afirma que, fins i tot, en 
alguna parada s’hi va instal.lar una tenda de campanya amb gent dormint a l’interior, veient-se-
li els peus. 
 
Seguidament demana a la Sra. Pibernat que es va sol.licitar l’Espai Ter per fer-hi una diada 
sobre la salut dental a les escoles de primària i per posar-hi uns inflables. Vol saber on es fa i, si 
no és a l’Espai Ter, el per què.  
 
Al Sr. Puig li comenta que hi ha empresaris locals que volen invertir en el teixit comercial i 
demana quins projectes hi ha i per què han estat denegats. 
 
Al Sr. Dalmau li recorda que va dir en el Ple passat que no es contractava ningú del municipi 
perquè no volien treballar. Li recorda que li va proposar instal.lar una taula al carrer d’Ullà per 
comprovar quantes persones del municipi estarien interessades en treballar a l’Ajuntament. 
Afirma que ell ho ha fet i que li pot facilitar un llistat de persones interessades. 
 
Finalment el Sr. Sarquella afirma que estan canviant el model d’actuació, tot comentant 
directament als regidors els problemes que afecten els vilatans. 
 
El Sr. Sarquella afirma que cal reduir les dues Juntes de Govern a una amb la corresponent 
reducció econòmica, i que cal reduir el sou dels tècnics que cobrin més de 50.000 euros i el 
sou dels polítics. 
 
Finalment exposa que, com a regidor, té tot el dret a fer precs i preguntes i a presentar 
instàncies per al control i la fiscalització del govern. Afirma que han presentat instàncies que 
encara no tenen resposta i, si no se li responen, es pot incórrer en un delicte i actuaran fins i tot 
per la via penal. 
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El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Matas, qui demana com està la urbanització del carrer 
Verges. El Sr. Coll demana com va anar al Fira de la Mediterrània i comenta que la Plaça dels 
Dolors va quedar petita amb la ubicació de les parades de Sant Jordi. 
 
Tot seguit, el Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Coll, qui demana que, en relació a l’informe 
de les oficines de turisme de 2011, que les consultes dels visitants s’han incrementat un 30% 
respecte al 2010. Afirma que, a l’oficina de l’Estartit es fa el seguiment tot l’any. A la de 
Torroella es fa de maig a setembre i considera que caldria fer el seguiment tot l’any. També fa 
avinent que caldria reubicar l’oficina de turisme de Torroella i que un bon lloc serien les antigues 
peixateries. També demana una valoració de la Fira de la Mediterrània. La Sra. Bassa demana, 
en relació als ajuts socials, com es va pel Pressupost i com es va comparat amb altres anys. 
Respecte les renovacions de les parades dels mercats de Torroella i l’Estartit diu que se n’han 
denegat 60 i 65 respectivament. Demana si hi haurà gaires variacions. Finalment demana com 
va anar la Fira de la cervesa.  
 
El Sr. Calvet porta a terme la següent intervenció: “Volia dirigir-me al Sr. Genís Dalmau com a 
responsable de la recollida de brossa i neteja d’espais públics del municipi. Entenem que vostè 
deu anar molt atrafegat amb la negociació del nou contracte d’escombraries, i les moltes 
atribucions que té a l’Ajuntament, que, per cert, cada dia són més. Però cal recordar-li que  
vetllar per al bon compliment de l’actual contracte també és obligació seva. 
 
És per això que li demano que pari atenció a l’estat de brutícia en què es troben alguns carrers 
de Torroella, així com el deteriorament i deixadesa que presenten molts contenidors de recollida 
d’escombraries. Cal que, si hi ha un contenidor trencat, sigui substituït el més aviat possible, 
per tal d’evitar brutícia i males olors al carrer. Això no s’està fent amb la diligència que caldria. Li 
reclamem que s’hi posi i resolgui el problema”. 
 
En el torn de donar resposta a les peticions formulades a l’Equip de Govern, el Sr. Alcalde 
exposa que l’informe Brubaker es va enviar a la Fiscalia i que després ja actuaran. Demana que 
li passi els articles citats. Considera que estan actuant correctament. Respecte l’aparcament del 
carrer Enric Morera afirma que els veïns van presentar una instància per la sortida del pàrquing i 
van demanar reductors de velocitat, a la qual cosa s’hi accedirà.  
 
El Sr. Sarquella, en relació a l’informe Brubaker, afirma que hi ha precedents amb els agents 
1024 i 1029, als quals se’ls va suspendre de sou i feina en un procediment administratiu. 
Reclama que se’ls obri un expedient disciplinari i se suspengui de funcions als quatre. Afirma 
que prendrà les mesures que facin falta. El Sr. Alcalde diu que està ben assessorat i que 
prendran les mesures que corresponguin. El Sr. Sarquella també diu que cal escoltar més als 
veïns, a la qual cosa el Sr. Alcalde respon que no és veritat que no se’ls escolti. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Puig, qui exposa que, a la Fira de la Mediterrània, dues 
parades van invair una cantonada i, a vegades, es fa per respectar les entrades dels comerços. 
Afirma que s’intenta que la línia de parades sigui contínua, donat que, si no, no funciona el 
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mercat. Respecte a les fires comenta que també es fa el mateix, ja que volen un equilibri entre 
comerciants i firaires. Fa avinent que la setmana vinent es farà una valoració de la fira, tot i que 
ell en fa una valoració bona. Considera que hi ha detalls a millorar per a què la fira tingui més 
força comercial. Respecte a les propostes d’empresaris, li demana al Sr. Sarquella que li 
aclareixi de qui es tracta. El Sr. Sarquella afirma que hi ha empresaris interessats en un 
supermercat a l’entrada de Torroella, altres en alguna peixateria o alguna altra. El Sr. Puig 
afirma que, si hi ha algun problema amb llicències d’obertura seria més un tema de la Sra. 
Bartomeus. Tot i així demana que li concreti els casos. 
 
El Sr. Puig firma que tornarà a contestar al Grup d’Esquerra-AM. Exposa que el seu objectiu és 
erosionar la seva imatge i la de la seva empresa des del primer Ple. Fa avinent que no ha 
barrejat mai els temes i li demana que, si té alguna acusació, la porti a Fiscalia perquè ell no té 
res a amagar. En aquest sentit la Sra. Bassa li indica que no portarà temes personals a 
l’Ajuntament i demana què va pagar aquella gent per usar l’Espai Ter. El Sr. Puig diu que no va 
pagar res  perquè no hi havia aprovada cap ordenança. Només van pagar la neteja de l’espai.  
 
La Sra. Bartomeus s’adreça al Sr. Sarquella per dir-li de quines obertures parla. Afirma que, si hi 
ha una activitat que compleix normativa, no hi ha cap problema per a què pugui obrir. A la Sra. 
Matas li fa avinent, en relació a la urbanització del carrer Verges, s’estan acabant les obres i li 
enviarà l’última acta de l’obra, de data 2 de maig. La Sra. Matas enten que el principal 
problema sigui la companyia elèctrica, però demana que els 10 escocells tinguin arbres. 
 
La Sra. Comas, en resposta al Sr. Sarquella, exposa que, essent un govern de coalició, es van 
pactar prioritats, per la qual cosa el Pla d’arbrat està parat. Tot i així, al setembre, substituiran 
els arbres del port. Respecte l’EMD de l’Estartit exposa que estan elaborant l’informe econòmic i 
que no és un tema que estigui aturat. Quant a la Llar de Jubilats, afirma que cal solucionar un 
problema de personal i que s’estan fent reunions per adoptar mesures per cobrir el dèficit de 
2011 i el tema està ben encarrilat. Respecte les places d’aparcament indica que s’han fet 
canvis a la zona blava però no sap si s’han incrementat, donat que s’han fet zones de càrrega i 
descàrrega. Quant a les actuacions al pàrking de la platja, només hi ha hagut el cost de la 
brigada municipal i es repetirà, si fa falta. El Sr. Puig fa avinent que s’han canviat places però no 
se n’han reduït. Exposa que s’estan fent gestions per millorar l’aparcament al nucli de l’Estartit. 
 
El Sr. Sarquella exposa, en relació al mercat lineal, que no és així a l’Estartit. Diu que primer cal 
el comerç local i després el forani. Considera que s’han reduït els aparcaments perquè s’ha fet 
zona blava i zones de càrrega i descàrrega. Afirma que només ha trobat un comerciant que 
veiés correcta la zona de càrrega i descàrrega. Fa avinent que cal la participació dels veïns i 
escoltar-los. 
 
El Sr. Puig li fa avinent a la Sra. Bassa que només hi ha hagut 4 baixes al mercat: 2 per 
impagament i 2 per no haver portat els papers. Respecte el mercat de l’Estartit, fa avinent que 
es va modificar l’any passat i no va contentar ningú i, properament, es remarcarà. 
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La Sra. Comas afirma, en relació a la participació ciutadana que demana el Sr. Sarquella, que 
es va fer una reunió amb els veïns i hi havia gent amb totes les opinions. Afirma que ells han 
parlat amb altres comerciants i hi estan a favor. El Sr. Sarquella diu que no s’hi ha parlat. 
 
El Sr. Dalmau, en relació a la petició del Sr. Sarquella, exposa que desconeix tot l’articulat que 
ha citat. Fa avinent que el Sr. Sarquella sembra dubtes davant l’audiència. Afirma que 
l’Ajuntament té més de 160 treballadors i que el Sr. Sarquella només està demanant informació 
de treballadors que tenien o tenen la mateixa condició que ell va tenir quan treballava a 
l’Ajuntament. Li demana per què no felicita els més de 160 que treballen bé amb 
independència del govern que hi hagi. Li exposa que l’agent 1024 va ser suspès de sou i feina 
durant dos anys i mig i que per alguna cosa deuria ser, mentre que l’agent 1029 fa més de 7 
anys que no treballa a l’Ajuntament. Li demana que posi les coses al seu lloc i no sembri el 
dubte perquè no hi ha res a amagar. També li sol.licita que si té alguna petició que faci un 
escrit, que s’ho miraran els tècnics, i ja se li respondrà. 
 
També li fa avinent que l’Ajuntament no ha de posar una taula al carrer per saber si la gent vol 
treballar a l’Ajuntament. Els interessats tenen l’opció de presentar instàncies, portar el  
currículum i apuntar-se al Club de la feina. Afirma que l’Ajuntament no pot convidar ningú i que 
no pot seleccionar exclusivament gent del municipi. Considera que no es poden donar privilegis 
com els que el Sr. Sarquella va tenir quan era treballador de l’Ajuntament. El que critica ara li va 
valdre quan era treballador de l’Ajuntament: contracte de 2 mesos, d’1 mes, de 3 mesos, dos 
contractes de 8 mesos... Li fa avinent que el que ara critica no era criticable llavors per no 
presentar-se una altra persona al seu lloc de treball. També li demana que feliciti la resta de 
treballadors. 
 
El Sr. Dalmau li indica a la Sra. Coll que faran el seguiment de turisme a Torroella per al 2012. 
Al Sr. Calvet li demana que li faci avinent el cas no solucionat. Admet que el servei és millorable 
i li agraieix la seva intervenció. 
 
La Sra. Pibernat respon la petició al Sr. Sarquella sobre què fa una regidora d’Ensenyament 
cobrant 10.000 euros. Aclareix que també porta les àrees Social i de Promoció de Salut i que 
l’import respecte el què parla és anual. Considera que compleix els 18 punts bàsics 
d’Ensenyament i afirma que els posa a la seva disposició. Alhora li demana al Sr. Sarquella que, 
si hi ha alguna actuació que no porta a terme com a regidora, que l’escoltarà i, si li correspon, 
ho farà sense cap problema. Respecte l’exposició bucodental que demanava el Sr. Sarquella en 
el Ple d’avui, comenta que s’està acabant de lligar per fer-la a l’Espai Ter. A la Sra. Bassa li 
comenta que l’Àrea Social es troba en un moment difícil. S’està per sobre el Pressupost de 
2011, tot i que no disposa dels imports concrets. Afirma que caldrà limitar l’accés als serveis 
per abastar el màxim de gent possible de manera equitativa. La Sra. Bassa li dóna tot el seu 
suport, fet que agraeix la Sra. Bosch. 
 
El Sr. Navarrete li fa avinent al Sr. Sarquella que, en relació a les caravanes, la Policia local fa 
les diligències corresponents. 
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El Sr. Sarquella dóna les gràcies a la Sra. Pibernat per respondre sense manies. D’aquesta 
manera podrà anar a l’Àrea d’Ensenyament i veure què fa o que no fa. Al Sr. Navarrete li 
comenta que continuaran dialogant. Al Sr. Dalmau li comenta que ha atacat la seva persona. 
Afirma que, si vol, poden continuar parlant uns quants dies més fora del Ple i en altres llocs. 
Afirma que ja ha fet l’escrit, que s’ha informat i no està manipulat per altres persones. Respecte 
els seus privilegis reconeix que eren irregulars i els va denunciar diverses vegades. Afirma que 
un fet constatable és que no està a l’Ajuntament. Demana que les mesures que es van prendre 
amb ell es prenguin respecte polítics i treballadors que no compleixin la llei. Exposa que l’agent 
1024 ha estat dos anys i mig fora i ara torna a treballar, i que l’agent 1029 va rebre mesures 
cautelars pel cap de la Policia. Recalca que li interessa el procediment, no la finalitat. Li indica 
al Sr. Dalmau que ell ho veu tot perfecte i li desitja que continuï molts anys a l’Ajuntament. 
Felicita el personal i li demana que segueixi en la mateixa línia. 
 
El Sr. Dalmau conclou que el Sr. Sarquella no treballa a l’Ajuntament perquè el van acomiadar, 
no va plegar voluntàriament. Considera que, si el tema s’ha portat a Fiscalia, no calen mesures 
cautelars. Li diu que no sembri més dubtes i que els informes els fan els tècnics, no els polítics 
i, si té dubtes, que s’hi adreci. 
 
 
I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió, essent 2/4 i 5 minuts 
de 10 del vespre, i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta 
acta que signa el Sr. Alcalde i la certifico amb la meva signatura. 
 
 
   
 
 
Jordi Cordon i Pulido    En dono fe - Josep Rovira i Jofre 
 


